
 
 

BRM.0012.7.9.2021 

 

Protokół Nr 28/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 21 września 2021 r.   

 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.00 – 11.47. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 
 

nieobecny    - Damian Polak. 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 24/2021 z 15.06.2021 r., nr 25/2021 z 28.06.2021 r., 

nr 26/2021 z 29.07.2021 r., nr 27/2021 z 8.09.2021 r. posiedzeń Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r.  

5. Plan w zakresie promocji Miasta na IV kwartał 2021 r.  

6. Sprawozdanie ze zrealizowanych zadań w zakresie promocji Miasta  

w II kwartale2021 r.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

8. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 24/2021 z 15.06.2021 r., nr 25/2021 z 28.06.2021 r., 

nr 26/2021 z 29.07.2021 r., nr 27/2021 z 8.09.2021 r. posiedzeń Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 24/2021 Komisji z 15.06.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 25/2021 Komisji z 28.06.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 26/2021 Komisji z 29.07.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 27/2021 Komisji z 8.09.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2021 r. - materiały stanowią załączniki do protokołu XLI sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 27 września 2021 r.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2021 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r., informację 

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionych informacji?  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Widzę, że jest obecny z nami Komendant Straży Miejskiej Pan Marcin Ratajczak. 

Miałam pytanie do Pani Skarbnik, ale w takim razie proszę o odpowiedź Pana 

Komendanta. Na stronie 12 budżetu jest – mandaty, grzywny szkolne na kwotę  

120 877,36 zł. Czy mógłby Pan nam coś więcej powiedzieć na temat mandatów? 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Jeżeli chodzi o mandaty, to w tym roku odnotowujemy wzrost w porównaniu  

z zeszłym rokiem, ale musimy wiedzieć o tym, że zeszły rok był dosyć specyficzny 

w porównaniu z poprzednimi latami przez pandemię, tych ludzi na ulicach było mnie  

i troszeczkę mieliśmy inne zadania jako Straż Miejska. Dlatego, że w głównej mierze 
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skupialiśmy się na pomocy mieszkańcom Inowrocławia. Dostarczaliśmy pakiety 

żywnościowe, pakiety sanitarne. W tym roku sytuacja jest trochę inna dlatego, że 

pandemia troszeczkę wyhamowała. Mamy większe możliwości działania w ramach 

swoich statutowych obowiązków, także w tym roku ta ilość mandatów na pewno jest 

znacznie wyższa niż w roku ubiegłym, gdzie w roku 2020 końcowa kwota mandatów 

opiewała na kwotę chyba 85 tysięcy. W tym roku ta kwota na pewno będzie wyższa, 

szacujemy, że około 20 - 30 % . Nie wiem jaka będzie ściągalność z tych mandatów. 

Ja mówię po prostu o kwocie nałożonych mandatów.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mamy podaną kwotę Panie Komendancie: 120 877,36 zł. Tam 5 tys. idzie na grzywny 

szkolne, ale to jest spora kwota. Czy ona jest ściągalna? I za co te mandaty były 

najczęściej nakładane? 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Ja nie wiem czy jest ściągalna, bo co do ściągalności to musiałby się Wydział 

Finansowy Urzędu Miasta wypowiedzieć. Wiem, że jest ściągalna, ale nie w 100%. 

Natomiast w głównej mierze pieniądze z mandatów pochodzą za nieprawidłowe 

parkowanie i spożywanie alkoholu na terenie miasta.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Pani Przewodnicząca chciałabym uzupełnić trochę wypowiedź Pana Komendanta. 

Jeżeli chodzi o mandaty dotyczące Straży Miejskiej, to jest to kwota ściągniętych  

w I półroczu 35 751,87 zł na planowane 50 tysięcy. Na tej stronie 12, na którą Pani 

Radna się powołała, tam są wszystkie mandaty grzywny z §0570 z całego budżetu. 

Jeżeli chodzi o Straż Miejską to jest kwota ponad 35 tysięcy złotych.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nie ma więcej chętnych do zadawania pytań.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

1) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r., 
 

głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 18/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

 

2) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji   

o  kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0.   
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 19/2021 o przyjęciu informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r. 
 

3) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu 

za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 20/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za  

I półrocze 2021 r. 
 

4) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 21/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 
 

Opinia stanowi załącznik nr  2  do protokołu. 

 

Ad 5. Plan w zakresie promocji Miasta na IV kwartał 2021 r. – materiał stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo dziękuję za obszerne przedstawienie planu. Zaskoczyła mnie Pani tymi 

nazwiskami na INO CLASSIC FESTIWAL. Jestem pełna podziwu, że udało się takie 

3 nazwiska światowej sławy ściągnąć do naszego Inowrocławia.  
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Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak naprawdę zapowiada się nie lada gratka, będzie fajnie. Dlatego stąd ta zmiana  

w terminach, cały czas trwały negocjacje i ostatecznie udało się na ten termin te 

fenomenalne gwiazdy tutaj do nas do Inowrocławia zaprosić. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Kierownik, a tutaj odnośnie Arlekinady jest taki plan, czy to wypadnie  

z harmonogramu na 27 listopada?  
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Na tą chwilę nie mam jeszcze żadnych informacji z Kujawskiego Centrum Kultury, 

czy to się odbędzie, czy nie. Jest zaplanowane, ale jeżeli tak to oczywiście 

poinformujemy o tym.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mam pytanie. Czy w tym roku odbędzie się wigilia na Rynku? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Z tego co wiem Ośrodek Sportu i Rekreacji ma gdzieś tam zaplanowane w okolicach 

chyba 22 grudnia, ale jak ostatecznie to się rozegra to też nie mamy jeszcze takiej 

informacji. Jest to bardzo duże skupisko ludzi przy takiej imprezie i wiemy z lat 

poprzednich, że ciężko jest zapanować nad taką ilością osób. Tym bardziej, że tam są  

również rozdawane posiłki i pojawia się tam naprawdę dużo ludzi i ciężko jest nad tym 

zapanować. Nie wiem, ciężko jest mi powiedzieć, bo tym się zajmuje OSiR.   

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mam pytanie jeszcze na temat gadżetów i pamiątek, które są w ofercie Informacji 

Turystyczno – Kulturalnej. Czy te gadżety są bezpłatne? 

 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Nie. To są gadżety, które Informacja Turystyczno – Kulturalna sama zakupuje i oni je 

również odsprzedają.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Jeśli Pani pozwoli. Tutaj wkradła się literówka na ostatniej stronie, gdzie: „Ponadto 

w punkcie przyjmowane są wnioski o wydawanie Karty Inowrocławianina”, tam  

„I” brakuje.   
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji, Wydział Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak, faktycznie. Przepraszam.  
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Ad 6. Sprawozdanie ze zrealizowanych zadań w zakresie promocji Miasta  

w II kwartale 2021 r.  - materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 
 

Przedstawiła materiał. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Jestem bardzo mile zaskoczona. Mam też kontakt z osobami z poza Inowrocławia, 

które oglądają i śledzą Państwa stronę, a nawet przyjeżdżają z pobliskiego Torunia,  

z Bydgoszczy i ze Żnina, aby uczestniczyć w tych wszystkich koncertach, które 

organizujecie. Także wielki szacunek dla Państwa pracy.  

 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak, naprawdę. Oglądałam chyba w sierpniu koncert z okazji 20- lecia TVN24, który 

był w Sopocie i tak naprawdę większość tych gwiazd, które pojawiły się na tamtejszej 

scenie to gościły u nas w Inowrocławiu w tym lub w ubiegłym roku. Także są to 

gwiazdy światowego formatu.  
 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał).  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia (ul. Nowa)  

- projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ma Pani taką wiedzę, jaki numer linii autobusowej będzie obsługiwał tą ul. Nową? 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Propozycją MPK jest nr 12.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Otwieram dyskusję. 

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Pani Naczelnik ta 12 to w jakim kierunku pojedzie? Szymborską czy Poznańską?  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Pierwszy przystanek to z ul. Poznańskiej w kierunku ul. Nowej, a dalej w kierunku  

ul. Szymborskiej.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

I wtedy ul. Wielkopolską do Mątew, tak? 
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Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Wtedy ul. Szymborską do Szymborza.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Dobrze. O to chodziło. A przez ten odcinek od ul. Szymborskiej, tak jak zawsze 

jeździła to już nie będzie jeździła, tak? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Wtedy nie. Właśnie jest to pozycja zmiany trasy.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

To 12 nie będzie jeździła, ale 4 tak jak dawniej na ul. Szymborskiej będzie jeździć, 

tak?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Jeśli nie ma więcej pytań to przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia (ul. Nowa)? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 22/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia (ul. Nowa). 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia  

(ul. Miechowicka) - projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Pani naczelnik mam pytanie. Bo tutaj na przedstawionej mapce mamy przystanek 

autobusowy tylko po jednej stronie, gdzie jest sklep meblowy, tak?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

A po drugiej stronie będzie się znajdował przy ogródkach działkowych?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tak.  
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Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

A jaka to będzie linia autobusowa? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

To będzie 20.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Jeśli nie ma więcej pytań to przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia (ul. Miechowicka)? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 23/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta Inowrocławia  

(ul. Miechowicka). 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

Monika Kozioł 


